
Młodziezowa Rada Miejska z wizytą u Burmistrza

We wtorek 11 marca o godzinie 15.30 w gabinecie Burmistrza Obornik Śląskich 
Sławomira Błażewskiego odbyło sie spotkanie przedstawicieli Młodzieżowej Rady 
Miejskiej w Obornikach Śląskich z Burmistrzem, jego zastępcą oraz sekretarzem 
gminy. Podczas spotkania była także obecna Radna Rady Miejskiej Bożena 
Magnowska, która od wielu już lat wspiera działania Młodzieżowej Rady Miejskiej. 
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M?odzi Radni przybyli przygotowani. Pad?o wiele pyta? dotycz?cych ró?norodnej tematyki. Jednym z nich 
by?o np. pytanie dotycz?ce losów skatepark-u, który na chwil? obecn? jest w dosy? op?akanym stanie. Z 
ust Burmistrza pad?o zapewnienie, i? w chwili obecnej rozwa?ana jest opcja przeniesienia wszystkich 
urz?dze? na boisko przed O?rodkiem Sportu i Rekreacji wraz z napraw? istniej?cych urz?dze? oraz 
dokupieniem nowych. Burmistrz zaproponowa? aby m?odzie? zastanowi?a si? jakie urz?dzenia skatepark-u 
s? najbardziej potrzebne oraz by przedstawi? te informacje w formie pisemnej. Innym tematem by?a pro?ba 
dotycz?ca Dni Obornik ?l?skich. Przewodnicz?ca MRM Agnieszka Wrzesi?ska zaproponowa?a aby w 
pi?tek 23 maja podczas Dni Obornik ?l?skich nast?pi?o symboliczne przekazanie w?adzy oraz aby odby?a 
sie uroczysta Sesja MRM wraz z przedstawicielami M?odzie?owej Rady z Rehau. Celem w??czenia 
m?odzie?y niemieckiej by?aby próba stworzenia kierunków wspólnych dzia?a? na najbli?sze lata. 
Propozycja ta spotka?a si? z du?? aprobat? Burmistrza. Pad?a równiez pro?ba aby dofinansowa? naszych 
M?odych Radnych w kwestii zamówienia koszulek z logotypem MRM i Naszej Gminy. Zgoda zosta?a 
udzielona i w chwili obecnej trwaj? prace na wizualizacj? graficzn?. Pad?o te? pytanie dotycz?ce naszych 
harcerzy. Sprawa dotyczy pomieszczenia na harcówk?. Burmistrz przekaza? informacj?, ?e w budynku 
dawnej telekomunikacji jest du?e pomieszczenie (oko?o 140 m2), króre zostanie podzielone i przeznaczone 
dla harcerzy oraz dla Stowarzyszenia UTW ATENA. W chwili obecnej poszukiwane s? ?rodki zewn?trzne 
na ten cel. Na zako?czenie dla upami?tnienia spotkania zrobiono wspólne zdj?cie przed historyczny 
kredensem w gabinecie Burmistrza.

Tekst, Foto: Artur Olszewski
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